
 

Rijswijk, 4 oktober 2020 

Vragen van Beter voor Rijswijk voor het college  

De gemeente Den Haag ondertitelt sinds 1 september 2020 de gemeenteraadsvergaderingen. De 
ondertiteling van de vergaderingen gebeurt echter niet live. De ondertiteling wordt via spraakherkenning 
software toegevoegd nadat de vergadering is afgelopen. Iedere vergadering is na afloop terug te zien met 
ondertiteling. 

Met achteraf ondertitelen voldoet de gemeente Den Haag aan de wettelijke verplichting op grond van het 
‘Tijdelijk besluit digitale toegankelijkheid overheid’ van 3 mei 2018 om per 23 september 2020 
uitzendingen van raads- en commissievergaderingen via het internet achteraf toegankelijk te maken voor 
mensen met een gehoorbeperking.  

Vraag: Is het college bereidt de mogelijkheden hiervoor in onze gemeente te onderzoeken en te rapporteren 
aan de gemeenteraad? 

Vraag: Is het college bereidt te onderzoeken of de ondertiteling door omroep Rijswijk kan geschieden? 

 
Namens de fractie van Beter voor Rijswijk 
 

Arno van den Berg 

Raadslid 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


